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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Várható-e fejlesztés a jelenleg életveszélyes hevesi 
Gyöngyösi úton?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Heves  város  a  Dél-hevesi  kistérség  központja,  10.100  lakosú  település.  A  város  egyik
legforgalmasabb útja a 3204 számú mellékút, ami Hevest Gyöngyössel köti össze, mintegy 36 km
hosszú útszakasszal. Ebből Hevesen egy 2 km hosszú szakasz a Gyöngyösi úton található a 3204
számú mellékút 34-36 km szelvénye közti szakaszon.
A Gyöngyösi út nagyon forgalmas, hiszen itt halad át a Gyöngyös-Heves-Tisza-tó forgalom, ezt az
utat  használják  a  Heves  északi  részén  található  mezőgazdasági  vállalkozások  munkagépei   is.
Ugyanakkor az utcában található a város legnagyobb általános iskolája, a Hevesi Körzeti Általános
Iskola, valamint az Alapfokú Művészeti Iskola, illetve a Kerekerdő Tagóvoda is.
 
A város  lakóit  régóta  foglalkoztató  kérdés,  hogy  miként  lehet  ezt  a  kb.  2  km-es  útszakaszt
biztonságosabbá tenni,  főként  az iskola  és  az óvoda környékére koncentrálva.  Jelenleg az  úton
kerékpárral  közlekedni  kifejezetten  életveszélyes.  Szintén  gondot  okoz  a  reggeli  és  a  délutáni
órákban a parkolás az iskola környékén.
Mivel ez az út a Magyar Közút Nonprofit Zrt. működtetésében van, az önkormányzat keze meg van
kötve a fejlesztések tekintetében. A helyiek elképzelései szerint egy kerékpárút kialakítással (nem
az  úttestre  való  felfestéssel),  már  nagyban  hozzá  lehetne  járulni  az  életveszélyes  helyzet
megszüntetéséhez.
 
A fentiek alapján kérdezem miniszter urat:
Várható-e  bármilyen  fejlesztés,  annak  érdekében,  hogy  a  jelenlegi  igen  veszélyes  közlekedési
helyzet biztonságosabbá váljon a jelzett útszakaszon?
 



Budapest, 2023. december 6.
 
Tisztelettel:
 
Varju László
Demokratikus Kolaíció
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